
Queensland Day Activities 

旅游孔子学院参加昆州日活动 

昆州日是一个庆祝昆州生日的节日，纪念昆州在 1859 年脱离新南威尔士州独立成州。2019 年 6 月 6 日是昆

州的第 160 个生日，多元文化组织（ Multicultural Families Organisation）在 6 月 8 日组织了一个多元文化节，

各个国家不同的文化都在 Broadwater Parklands 展现给大家，旅游孔子学院携书法和剪纸参加了本次多元文化

节，到场的游客对中国的文化很感兴趣，跃跃欲试，让他们可以深入地感受到中国传统文化的魅力。 
 
Queensland Day is a celebration of Queensland’s birthday and its official separation from New South Wales as an 
independent colony on 6 June 1859. Celebrated annually, Queensland Day is an opportunity to commemorate the 
state’s culture, heritage, people, places and industry. In 2019, Queensland celebrated its 160th birthday on Thursday 
6 June. Since 1981, Queensland’s birthday has been officially promoted by the Queensland Government and has 
expanded to include a series of events and celebrations. 

The Multicultural Families Organisation organised a Multicultural Festival on 8th June. Cultures from different 
countries were represented at the Broadwater Parklands venue. The Tourism Confucius Institute shared Chinese 
calligraphy and paper-cutting and our visitors were eager to experience the charm of Chinese traditional culture. 

 

 

   

体验中国毛笔书法  



      

 

 


